
L'Estat aportarà dos 
milions per fer un 
auditori al convent dels 
Caputxins de Figueres 

 Formen part de l'1% cultural, que també beneficiarà Empúries 

  

Estat actual de l'església dels Caputxins a on es farà l'auditori. Foto: LLUÍS SERRAT. 
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El projecte de rehabilitació de l'històric edifici del carrer Rec Arnau 
permetrà recuperar, en una primera fase, el cos de l'església del 
convent, i també l'entorn urbanístic, per convertir-lo en un auditori, de 
format mitjà, amb possibilitats polivalents pel que fa a la programació 
d'arts escèniques. 

El projecte, redactat per l'arquitecte Rafael Vila, preveu una bona 
capacitat acústica basant-se en els criteris elaborats per Higini Arau, 
autor, entre d'altres espais escènics, de l'adequació del Gran Teatre del 
Liceu, de l'Auditori de Barcelona, del Palau de la Música Catalana, del 
Kursaal de Donosti, de l'Òpera d'Oslo o de La Fenice de Venècia. 
També es vol una polivalència en la platea, gràcies a un sistema de 
grades retràctils amb capacitat per a uns 300 espectadors, que 
permeten situar l'escenari segons la fórmula tradicional, o bé en format 
d'amfiteatre. 

La participació de l'Estat en l'obra ja va ser emparaulada en una reunió 
celebrada a Madrid que va mantenir el primer tinent d'alcalde, Pere 
Casellas, amb representants del Ministeri de Foment, el 16 de febrer 
passat. «Avui és moment de felicitar-nos perquè aquesta injecció de 
diners ens permetrà tirar endavant un dels projectes capitals d'aquest 
mandat municipal, el qual estic segur que es convertirà en un espai de 
referència dins i fora de la ciutat», va comentar Casellas, que considera 
que la implicació de Foment «és resultat d'una feina rigorosa i constant 
que ha fet el govern municipal, a través de l'àrea de Cultura, per 
desencallar el projecte». 

Nou edifici a Empúries 

 


